



— JANUARY 2021 —

## News from our School Des nouvelles de notre École



### Register for 2021-2022 Admissions and Enrolment Rentrée 2021-2022 - Admissions et Inscription

Dear Parents,

We are pleased to announce that the ECB-CBS is now accepting applications for the 2021/22 academic year! We encourage families to submit new applications, and re-enrolment forms as soon as possible, as space is limited.

Located in the heart of the family-friendly 16th arrondissement, we accept new enrolments throughout the school year, for Preschool, and Kindergarten to Grade 12 (ages 3 to 18).

In our efforts to maintain the continuity of our new admissions and enrolment, remote meetings are being held via telephone and/or ZOOM videoconferencing.

**Re-enrolment forms** will be sent to families very shortly.

Our **new application package** is available on our website:

[ADMISSIONS](#)

For more information, please contact us at [admissions@ecb-cbs.ca](mailto:admissions@ecb-cbs.ca)

We look forward to welcoming you and your family to our school.

Chers parents,

Nous avons le plaisir d'annoncer que nous acceptons dès maintenant les demandes d'inscriptions et de réinscriptions pour la rentrée 2021-2022. Nous encourageons nos familles à présenter vos dossiers d'inscription et de réinscriptions, le nombre de places sont limitées.

Proposant un cursus entièrement bilingue et biculturel, l'ECB-CBS est situé au cœur du 16<sup>e</sup> arrondissement. Les nouvelles demandes d'admission sont traitées avec soin tout au long de l'année scolaire selon les places disponibles, de la maternelle à la 12<sup>e</sup> année.

Dans l'objectif d'assurer la continuité de nos admissions pour la rentrée 2021-2022, nous avons mis en place un protocole de vidéoconférence pour les réunions d'admission.

**Les dossiers de réinscription** seront envoyés à nos familles prochainement.

Pour **les nouvelles demandes d'admission**, veuillez trouver ci-dessous le lien pour accéder notre dossier d'admission :

[DOSSIER D'ADMISSION](#)

Pour plus d'information, contacter notre bureau d'admission : [admissions@ecb-cbs.ca](mailto:admissions@ecb-cbs.ca)

Nous sommes impatients d'accueillir votre famille à notre école.

Most sincerely,  
Bien à vous,

**The Canadian Bilingual School of Paris**  
L'École Canadienne Bilingue de Paris



### Dates to Remember Dates à retenir

**Monday, February 1**

Schedule Change - Timetable 2

**Lundi 1 février**

Trimestre 2 - Programme de cours 2

**Friday, February 5**

Mid-term 2 Reports sent out to Parents

**Vendredi 5 février**

Remise des bulletins mi-trimestre 2

**Thursday, February 11**

Online Parent-Teacher Conferences 5:00-8:00pm

**Jeudi 11 février**

Rencontre vidéoconférence : parents-enseignants 17h à 20h

**Monday, February 15**

Winter Vacation begins

**Lundi 15 février**

Vacances d'hiver

**Monday, March 1**

School re-opens after Winter vacation

**Lundi 1 mars**

Rentrée scolaire après les vacances d'hiver



### Key Highlights Temps forts

During our 2nd Trimester, students will experience key modules, and curricular topics for each grade, and subject.

Please note the Trimester 2 curriculum overviews below.

For more information, please feel free to contact your child's teacher, and visit [the British Columbia Ministry of Education's website](#).

Vous trouverez un aperçu des différents modules et contenus que nos élèves étudieront au cours du 2<sup>e</sup> trimestre, par niveau et par matière.

Veillez noter ci-dessous les aperçus des différents modules.

Pour plus d'informations, vous pouvez communiquer avec notre équipe ou vous référer en tout temps au [site web du Ministère de l'éducation de la Colombie-Britannique du Canada](#).



### Trimester 2 Overview - Curricular Content Modules by Grade, and Subject 2e Trimestre - Aperçus des modules des programmes d'études par niveau et par matière

**Pre-Kindergarten & Kindergarten // Maternelle 1, 2 et 3**

**Grades 1 to 3 // De la 1<sup>e</sup> à la 3<sup>e</sup> année**

**Grades 4 to 6 // De la 4<sup>e</sup> à la 6<sup>e</sup> année**

**Grades 7 to 9 // De la 7<sup>e</sup> à la 9<sup>e</sup> année**

**Grades 10 to 12 // De la 10<sup>e</sup> à la 12<sup>e</sup> année**



### Online Resources and Activities for the Winter Break Ressources et activités pour les vacances d'hiver

Please see below a list of **bilingual** online resources, and activities to share with your child during the winter break.

Veillez trouver ci-dessous différentes ressources et activités **bilingues** que nous proposons pour votre enfant pendant les vacances d'hiver.

**Audible Books / Livres audio**

**CBC Parents / Radio-Canada parents**

**National Film Board of Canada - Education / Office national du film du Canada - Éducation**

**Mini TFO**

**Fairy Tales / Comptes de fées**



### A Day at School Une journée à l'école



**École Canadienne Bilingue de Paris**  
**Canadian Bilingual School of Paris**

4 rue du Commandant Schloesing, 75116 France

You received this email because you signed up on our website.

[Unsubscribe](#)

